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Te laat kom actie 

 

2 November hebben wij onze eerste te laat 

kom actie op school gehad. De medewerkers 

van leerplicht hebben bij de deur geteld 

hoeveel kinderen er te laat waren. We 

hadden 14 laatkomers. Voor onze school een 

goed resultaat. 

   

  

 
 

Ouderbijdrage 
Vandaag gaat de link uit voor de 

ouderbijdrage. We hebben voor dit jaar weer 

de hoogte van de vrijwillige ouderbijdrage 

vastgesteld. Ook dit jaar is het bedrag €70, - 
Voor de kinderen van groep 6 die dit jaar op 

kamp gaan komt daar €80,- bij. U krijgt 

binnenkort via social schools een bericht van 

ons met verdere informatie en een 

betaallink.  

 

 

Sint en Kerst 

Zaterdag 18 november komt Sinterklaas 

weer in ons land. Wij willen dus de school 

weer helemaal in de Sintsfeer brengen. 

Dinsdag 21 november willen we met zoveel 

mogelijk ouders dit klusje klaren. Vanaf 14.15 

uur bent u van harte welkom. Woensdag 6 

december willen we alle 

Sinterklaasversieringen opruimen. 'S middags 

gaan we dan de hallen weer versieren maar 

dan voor de kerst. Opruimen gebeurt 

meteen om 8.30 uur en versieren om 14.15 

uur. Ook hier weer de uitnodiging KOMT 

ALLEN! 

 

 

 

 

   

Traktaties  
 

Binnen de school hebben wij een werkgroep gezonde school, die zich bezighoudt met alles wat te 

maken heeft met gezonde voeding. Vorig jaar heeft die werkgroep zich beziggehouden met de 

gezonde lunch en het 10-uurtje en hebben zij de jump-out dag geïntroduceerd. Dit jaar heeft de 

werkgroep zich als doel gesteld te kijken naar wat wij gezamenlijk een gezonde en goede traktatie 

vinden op het Gein.   

 

Omdat wij de mening van ouders en leerkrachten hierin belangrijk vinden willen wij met een poll 

ophalen wat de voorkeuren zijn. Op basis van deze uitkomsten gaan wij beleid maken voor de school. 

We geven een viertal opties waaruit u kunt kiezen. De uitkomst met het hoogst aantal stemmen 

(meer dan 30%) nemen wij als basis voor ons beleid.  

 

Mochten we geen uitgesproken eerste keuze hebben, dan zullen we de poll nogmaals openzetten met 

de twee hoogst gewaardeerde opties, zodat er toch een winnaar uitkomt. We willen als alles goed 

gaat dit nieuwe beleid na de kerstvakantie invoeren.  

 

Bij alle opties gaat de jarige wel rond met een kaart bij de leerkrachten en geldt dat er niet meer 

wordt uitgedeeld aan de leerkrachten.   

 

We zetten de poll via social schools open. U heeft tot 15 november de tijd om de poll in te vullen. Doe 

dit vooral, want dit bepaalt uiteindelijk welke kant we opgaan met ons traktatiebeleid!  

  

 

 

 



 

 

 
 

Nieuwe vloer 

Zoals u wellicht heeft kunnen zien hebben 

wij in grote delen van de school een nieuwe 

vloer. In de kerstvakantie wordt het laatste 

deel gelegd in de centrale hal, het podium en 

in de klassen van Ruud en het klaslokaal 

ernaast.  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Verkeersveiligheid 

De gemeente Amsterdam heeft een schouw gehouden rondom school naar de verkeersveiligheid. Hun 
bevindingen staan hieronder.  

Bestaande omgeving: 

- Veel haaksparkeren (smalle parkeerplaatsen) bij openen van de deuren van school staan deze 

bijna allemaal vol door bewoners en ouders die kinderen brengen. 

- SCHOOL-markering aanwezig zelfs op het fietspad  

 In de rijweg is de markering vervaagd, advies instraten in elementen verharding 

 Er ontbreekt een bord adviessnelheid 5 km/h inclusief onderbord 
 

- Veel kinderen met de fiets en te voet (zeer positief!!) 

- Kinderen die met de auto worden gebracht worden veelal ‘uit de auto gezet’ 
- Ouders maken hier veel gebruik van eenrichting op het parkeerterrein 

 Daardoor weinig strubbelingen bij het gemotoriseerd verkeer 

 Droge weer kan hier wel een belangrijke rol spelen 

 Divers auto’s halteren bij de toegang/inrit van de school, geeft af en toe belemmeringen 
met fietsers richting de school 

 

- Enkele foutparkeerders (circa 5 auto’s) 

Vanuit school hebben wij dit nog aangevuld met onderstaande informatie: 

• Er wordt vaak te hard gereden in de Jacob Krusestraat en de Cornelis Aarnoutsstraat 

• Er liggen schoolzones aan het einde van beide straten, wellicht is het goed om ook iets te 

plaatsen bij de toegang naar de wijk, zodat er vanaf dan al langzamer gereden wordt.  

Op basis van deze gegevens gaat de gemeente kijken wat er nodig is. Zodra ik meer hoor, zal ik dit 

weer communiceren.  

Studiedag  
20 Oktober hadden wij weer een studiedag. Deze dag hebben wij vooral gebruikt om onze 

administratie op orde te brengen, te werken in bouwen, thema hoeken voor te bereiden, planningen te 

maken ed. 16 november is de volgende studiedag. Deze staat in het teken van het werken met EDI. Dit 

is een effectieve manier om leerlingen de lesstof succesvol aan te leren. We gaan kijken naar de inzet 

van Breinhelden. Dit is een programma waarmee we de executieve functies van onze kinderen 

versterken. Executieve functies zijn de uitvoerende functies van ons brein: ze regelen dat we taken 

uitvoeren en hoe we dat doen. Het zijn de functies die we nodig hebben om ons gedrag te sturen, zoals 

aandacht vasthouden, flexibiliteit, doelgericht doorzetten en emotieregulatie. Belangrijke functies dus 

voor kinderen om te versterken!  Ook kijken we tot slot met elkaar naar de manier waarop de 

kleuterbouw werkt. Zij gaan ons meenemen in Parnassys leerlijnen. Dit zijn leerlijnen die de 

ontwikkeling van leerlingen in kaart brengen via leerdoelen. Op basis van deze routes wordt het 

onderwijs ingepland.  

 

Even voorstellen 
 

Graag wil ik mij aan u voorstellen. Mijn naam is Kim Bundel, 42 jaar en moeder 

van 4 kinderen. Vanaf dit schooljaar ben ik begonnen als onderwijsassistent voor 

de groepen 5 en 6. Ik ben werkzaam op dinsdag, woensdag en vrijdag. Een aantal 

ouders hebben mij al gezien bij de deur of op het schoolplein. Binnen de school 

ben ik ook intermediair voor het Jeugdfonds Sport & Cultuur, dus heeft u hulp 

nodig bij het aanvragen/vergoeden van zwemles, muziekles, dans of theaterles, 

aarzel niet om mij aan te spreken of een mailtje te sturen. 

Ik heb veel ervaring opgedaan in het bedrijfsleven en voor mij is dit de perfecte 

tijd om als zij-instromer te beginnen in het primair onderwijs. Het is mijn 

intrinsieke motivatie om kinderen te helpen in hun ontwikkeling en ik ben graag 

een verbindende schakel tussen leerlingen, collega’s en ouders om samen de juiste weg te vinden naar een fijne 
en succesvolle schooltijd.   

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


